
Zápis z jednání Školské rady  
 
Dne: 25.5.2015 
Přítomni: Hanykýřová, Chroustová, Dvořáková, Černý, Seidlerová, Sudek 
Omluven: Kylar 
Zapsal: Sudek 
 
 
 
Projednané body: 
 
 
 

1. Pohybová výchova 
 
Pí ředitelka Seidlerová podala informaci o rozšíření pohybové výchovy pro 1.-3. ročníky. 
 
 

2. Informace o přístavbě školy 
 
Pí ředitelka Seidlerová informovala o stavbě nové školní budovy a provozních opatřeních 
během stavby. Školská rada požádala paní ředitelku, aby ji informovala, až bude znám 
způsob zajištění učebních prostor  a prostor pro učitele do doby zprovoznění nové budovy. 
 

3. Hospodaření s finančními prostředky v letech 2010-2012 
 
Školská rada požádala pí ředitelku Seidlerovou o informaci k bodu projednávanému na 
zastupitelstvu města, který se týkal podezření na neoprávněné čerpání finančních prostředků 
v období 2010-2012. Na základě podaných informací je Školská rada přesvědčena, že je 
nezbytné, aby byla celá věc řádně a bez odkladu prošetřena. 
 

4. Různé 
 


